
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Zbor krajevnih skupnosti

štev. : 1-06-2/78-144/80
Datum. 4. 3. 1980

SKRAJŠANI ZAPISNIK
24. seje zbora krajevnih skupnosti, ki je bila dne 27. fe-

bruarja 1980 ob 16.30 uri v mali sejni dvorani skupščine
občine Ljubljana-šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je vodila predsednica zbora krajevnih skupnosti tov.
LETNAR Maruška in delegate seznanila, da umika 10. točko
dnevnega reda, in sicer:

Osnutek odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o pri-
spevku za razširjeno reprodukcijo IPK.

Umika jo zato, ker sta zbor združenega dela in zbor krajev-
nih skupnosti to točko dnevnega reda obravnavala na decem-
berski seji.
Skupščina mesta Ljubljane je točko umaknila s svojega dnev-
nega reda decembrske seje ter jo ponovno uvrstila za fe-
bruarsko sejo.

Nadalje je delegate zbora krajevnih skupnosti obvestila, da
se 11. točka dnevnega reda:
SOGUSJE K PREDLOGU PROGRAMA RAZŠIRJENE REPRO-
DUKCIJE KOLEKTIVNE KOMUNALE ZA LETO 1980
pravilno glasi:

PROGRAM OPRAVLJANJA KOLEKTIVNIH STORITEV ZA
VZDRŽEVANJE IN OBNAVLJANJE KOLEKTIVNIH OBJEKTOV
IN NAPRAV SKUPNE RABE NA OBMOČJU LJUBLJANSKIH
OBČIN

Ker delegati zbora krajevnih skupnosti na umik in na spre-
membo točke dnevnega reda niso imeli pripomb so predlagan
umik in spremembo soglasno sprejeli.

Nato je predsednica zbora krajevnih skupnosti predlagala
delegatom naslednji • ,.

Onevni red: ^ ,

Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugotovitev
sklepčnosti zbora krajevnih skupnosti

2. Potrditev zapisnika 22. in 23. seje zbora krajevnih skup-
nosti

3. Predlog poročila o realizaciji proračuna občine Ljub-
Ijana-Šiška za leto 1979

4. Osnutek odloka o proračunu občine Ljubljana-Šiška za
leto 1980

5. Izhodišča za oblikovanje splošne porabe v občinah in
mestu za leto 1980

6. Osnutek dogovora o oblikovanju splošne porabe v Ljub-
Ijani za leto 1980 ih združevanju sredstevzaopravljanjeskup-
nih mestnih zadev

7. Osnutek odloka o spremembah odloka o komunalnih
taksah

8. Predlog sklepa o uporabi sredstev solidarnosti za kritje
škode nastalfe zaradi neurja v občini Lenart

9. Samoprispevek v Ljubljani
- Zaključni račun UO sklada I. samoprispevka
- Uresničevanje samoprispevka II

10. Program opravljanja kolektivnih storitevza vzdrževanje
in obnavljanje kolektivnih objektov in naprav skupne rabe na
območju Ijubljanskih občin za leto 1980

11. Sklep o uvedbi postopka za spremembe in dopolnitve
statuta mesta Ljubljane

12. Predlog programa zborov in odborovskupščineobčine
Ljubljana-Šiška

13. Obravnava gradiva SML za sejo,28/11-1980
14. Kadrovske zadeve
15. Predlogi in vprašanja delegatov
Delegati so tako predlagani dnevni red soglasno sprejeli.
Predno je predsednica prešla k prvi točki dnevnega reda, je

predlagala, da poslušamo skupno uvodno obrazložitev k na-
slednjim točkam dnevnega reda, in sicer k točki 3, 4, 5, 6 in 10
dnevnega reda, razpravljamo in glasujemo pa ločeno.

K 1. točki dnevnega reda: '

IZVOLITEV KOMISIJE ZA VERIFIKACIJO POOBLASTIL IN
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI ZBORA KRAJEVNIH SKUPNO-
STI

Predsednica zbora je v verifikacijsko komisijo predlagala
naslednje delegate: -̂

1. BOLE Nuša, kot predsednik
2. PODBORŠEK Marjan, kot član .
3. KOSI Ivo, kot član
Delegati zbora krajevnih skupnosti na predlagano komisijo

niso imeli pripomb in so komisijo soglasno potrdili.
Nato je predsednica verifikacijske komisije tov. BOLE Nuša

podala naslednje poročilo za zbor krajevnih skuRnosti.
Zbor krajevnih skupnosti šteje 35 delegatskih mest. Na seji

je prisotnih 31 delegatov, odsotni pa so štirje delegati.



Odsotni so bili delegati \z naslednjih delegacij KS.
Delegat delegacije KS Hinko Smrekar
Delegat delegacije KS Vižmarje-Brod
Delegat delegacije KS Pirniče (opr.)
Oelegat delegacije KS Gameljne-Rašica
Predsednica zbora krajevnih skupnosti je ugotovila, da je
zbor sklepčen in nadaljevala s sejo.

K 2. točki dnevnega reda: ~ ",''••

POTRDITEV ZAPISNIKA 22. IN 23. SEJE ZBORA KRAJEV-
NIH SKUPNOSTI

Pismeno pripombo na 23. zapisnik je posredovala delega-
cija KS Komandant Stane, na katero je bila podana obrazloži-
tev na sami seji.

Na 22. zapisnik seje zbora krajevnih skupnosti pa je podal
ustno pripombo delegat KS Edvard Kardelj, in sicer na sklep
5. točke dnevnega reda »Predlog odloka o sprejetju zazidal-
nea načrta za območje G - 2 šmartno«, ki naj bi se glasil:
»Sprejme se prediog odloka o sprejetju zazidalnega načrta za
območje G - 2 Šmartno s tem, da se izvede rekonstrukcija
ceste Tacen-Šmartno-Gameljne«.

Predsednica je pojasnifa delegatu, da bo na naslednji seji
podan odgovor na to pripombo.

Po končani razpravi je predsednica data zapisnika obeh sej
na glasovanje.

Zapisnik 22. seje zbora krajevnih skupnosti je bi! soglasno
potrjen s pripombo, ki jo je podal delegat delegacije KS
Edvard Kardelj.

Zapisnik 23. seje zbora krajevnih skupnosti je bil soglasno
potrjen.

K 3. točki dnevnega reda:

PREDLOG POROČILA O REALIZACIJI PRORAČUNA OB-
ČINE UUBLJANA-ŠIŠKA ZA LETO 1979

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov.
VAVPOTIČ Aleksander, načelnik oddelka za finance in član IS.

Predsednica zbora krajevnih skupnosti je seznanila dele-
gate, da je o tej točki dnevnega reda odbor za finance in
proračun in zavzel naslednje stališče:

Odbor sprejema poročilo o realizaciji proračuna občine za
leto 1979. Predlaga, da skupščina potrdi delno porabo prora-
čunskih viškov, ki so bili dodeljeni za kompenzacijo za meso
in sicer v znesku 3,854,730 din, da iz preostanka presežka
predvidi kot obveznosti \z prejšnjega leta din 40.800 za oprav-
Ijanje mrliško-ogledneslužbe v ostalem pa tako, kot to naka-
zuje samo poročilo. Odbor tudi ugotavlja, da je v predloženem
gradivu zelo mnogo tiskarskih napak in je zaradi tega pone-
kod težko razumljivo, kar se v bodoče ne bo smelo dogajati
oz. ga bo zavrnil.

Pismene pripombe na to točko so posredovale delegacije
KS Koseze in delegacija KS Komandant Stane.

O tej točki dnevnega reda so razpravljali:
tov. Peček Miro, delegat delegacije KS Dravlje
tov. Tominšek Anka, delegatka delegacije KS Šentvid
tov. Zupančič Alojz, defegat delegacije KS Komandant Stane
tov. Dimnik Jože, predsednik izvršnega sveta
tov. Mencinger Jože, podpredsednik izvršnega sveta

Po končani razpravi je predsednica predlagala zboru v
sprejem naslednje

SKLEPE:
1. Sprejme se poročilo o realizaciji proračuna občine Ljub-

Ijana-Siška za leto 1979. .
2. Poročilo naj služi kot podlaga za sestavo zaključnega

računa proračuna občine, sklada sredstev rezerv proračuna
občine in posebnih računov proračuna.

3. Skupčini občine predlagamo v potrditev in uporabo
sredstev proračuna:

- za nakazilo SIS za preskrbo Ljubljane v znesku din
3,854,730 kot delež občine za kompenzacijo izgub pri mesu in
- za plačilo družbenih sredstev za izvajanje skupnih nalog v
mestu din 3,968,923.

4. Presežek proračunskih prihodkov nad odhodki za leto
1979 se bo razporedil z zaključnim račgnom v višini din
6,779.988 din.

Delegati zbora krajevnih skupnosti so predlagane sklepe
sprejeli s tremi vzdržanimi gtasovi. -

K 4. točki dnevnega reda: • • • • • • ' • )

OSNUTEK ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE LJUBUANA-
ŠIŠKA ZA LETO 1980

Uvodno obrazložitev k tej točki je podal tov. VAVPOTIČ
Aleksander, načelnik oddelka za finance in član IS.

O tej točki je razpravljal odbor za finance in proračun in
zavzel naslednje stališče:

Odbor ugotavlja, da je osnutek proračuna v globalu izdeian •
na rasti proračunske porabe v skladu z resolucijo in Ijubljan-
skimi izhodišči za obiikovanje splošne porabe in je zaradi
tega presežek usmerjen v dodatne intervencije v gospodar-
stvu ter za blagovne rezerve v višini din 42,620.000. Glede na
to, da nekateri porabniki proradunskih sredstev prejemajo
nad 16% več kot v preteklem letu (za nekatere je to v gradivu
že obrazloženo) se postavlja vgrašanje ali so res vsi porasti
nad 16% upravičeni oz. kakšne izjemnosti so nastale v letu
1980 zaradi katerih naj bi bil upravičen večji porast. Predvsem
je treba upoštevati resolucijo in družbeni dogovor, po kate-
rem naj se administrativne službe ne večajo in ne širijo so-
cialne pravice.

Pismene pripombe so posredovale delegacije KS Hinko
Smrekar, KS Podutik, KS Šentvid, KS Liubo Šercer, KS Ko-
seze, KS Komandant Stane, KS Zgornja Siška, KS Milan Maj-
cen, KS Litostroj in KS Stanežiče-Medno.

V razpravi so sodelovali:
Tov. Tominšek Anka, delegatka KS Šentvid
Tov. Kosi Franc, delegat KS Litostroj
Tov. Martinšek Anton, delegat KS Hinko Smrekar . ,\:
Tov. Osredkar Uči, delegatka KS Milan Majcen
Tov. Šubic Ida, delegatka KS Koseze
Tov. Vavpotič Aleksander, načelnik oddelka za finance
Tov. Zupančič Alojz, delegat KS Komandant Stane

Po končani razpravi je predsednica predlagala zboru v
sprejem naslednje

1. Sprejme se osnutek odloka o proračunu občine Ljub-
Ijana-Siška za leto 1980, s tem da se pripombe posredujejo
predlagatelju odloka.

2. Skladno s stabilizacijskimi ukrepi na področju investira-
nja v negospodarske investicije se preloži izgradnja prizidka k
obstoječi stavbi občine in pravno poslovnega objekta ob
Celovški cesti iz leta 1980 na leto 1981.
Roki določeni v pogodbah in drugih samoupravnih aktih, ki se
nanašajo na izgradnjo prizidka se preložijo za 12 mesecev.

3. Skupščina občine Ljubljana Šiška pooblašča izvršni svet,
da sklene pogodbo za financiranje 6 dodatnih učilnic za Oš
Dravlje in SS 7/1 v znesku din 2,500.000 kar se zagotavlja iz
proračunskih prihodkov za leto 1981.
Skupščina občine Ljubljana-Šiška pooblašča Izvršni svet, da
•sklene pogodbo za financiranje dveh dodatnih učilnic za OŠ
Svetje v znesku din 2,700.000, kar se zagotavlja iz proračun-
skih prihodkov za leto 1981 din 1,350.000 in v letu 1982 din
1,350.000.

Delegati zbora krajevnih skupnosti so predlagane sklepe
sprejeli s tremi vzdržanimi glasovi.

K. 5. točki dnevnega reda:

IZHODIŠČA ZA OBLIKOVANJE SPLOŠNE PORABE V OBČI-
NAH IN MESTU ZA LETO 1980

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov.
Vavpotič Aleksander, načelnik oddelka za finance in član IS.

O tej točki je razpravljal odbor za finance in proračun in
zavzel naslednje stališče:

Odbor se strinja s predlaganimi izhodišči in ugotavlja, da so
le-ta upoštevana v občinskem proračunu glede izračunavanja
višine osebnih dohodkov.skupne porabe in drugo. Je pa vpra-
šanje, če se bodo lahko vsa sredstva v planirani višini pora-
bila, ker zvezni zakon o začasni prepovedi razpolaganja z
delom družbenih sredstev le-te v masi omejile.
Predvsem je treba upoštevati resolucije in Družbeni dogovor,
po katerem naj se administrativne službe ne večajo in ne širijo
socialne pravice.



Pismene pripombe so posredovale naslednje delegacije
KS:
delegacija KS Milan Majcen, delegacija KS Litostroj, delega-
cija KS Komandant Stane.

V razpravi sta sodelovala:
- tov. PEČEK Miro, delegat delegacije KS Dravlje
- tov. VAVPOTIČ Aleksander, načelnik oddelka za finance

in član IS
Po končani razpravi je predsednica predlagala v sprejem

naslednji ,

SKLEP:
Skupščina občine Ljubljana-Šiška sprejema izhodišča za

oblikovanje splošne porabe v Ljubljani za leto 1979, tako da
se poveča splošna poraba za 15% na porabo v letu 1989. Za
razliko do 16%, kolikor je dovoljena poraba v resolucijah, se v
letu 1980 lahko povečajo proračuni ostalih občin v Ijubljanski
regiji tako, da se smejosredstva uporabljati za pospeševanje
kmetijstva oz. za druge oblike pospeševanja kmetijske proiz-
vodnje. Proračunski prihodki, ki se bodo povečali zaradi
vsklajenih davčnih stopenj v znesku din 42.460.000 se v dolo-
čenem odstotku od vseh prihodkov izločajo za intervencije v
gospodarstvu.

Delegati zbora krajevnih skupnosti so predlagani sklep
sprejeli s tremi vzdržanimi glasovi.

K. 6. točki dnevnega reda: . '

OSNUTEK DOGOVORA O OBLIKOVANJU SPLOŠNE PO-
RABE V LJUBLJANI ZA LETO 1S80 IN ZDRUŽEVANJU SRED-
STEV ZA OPRAVUANJE MESTNIH ZADEV

Uvodno obrazložitev kiej točki dnevnega reda je podal tov.
Vavpotič Aleksander, načelnik oddelka za finance in proračun
in član IS.

O tej točki je razpravljal odbor za flnance in proračun in
zavzel naslednje staiišče:

-Gdbor predlaga, da se v 15. členu uporabi varianta2. toje
da se za skupne potrebe združujejo sredstva v % od vseh
izvirnih prihodkov občinskih proračunov in ne le od nekaterih
prihodkov.
Odbor meni, da je postopek enostavnejši in tudi bolj pravičen,
ker je dinamika za proračun prihodkov občine in mesta izena-
čena.

- Odbor za družbenoekonomski razvoj, ki na osnutek dogo-
vora ni imel pripomb.

Pismene pripombe so posredovale: delegacija KS Hinko
Smrekar, delegacija KS Litostroj, delegacija KS Komandant
Stane, delegacija KS Milan Majcen, delegacija KS Zgornja
Šiška, delegacija KS Stanežiče Medno.

V razpravi je sodeloval tov. Vavpotič Aleksander, član IS.
Po končani razpravi je predsednica predlagala v sprejem

naslednji '

SKLEP:
Skupščina občine Ljubljana-Šiška sprejme osnutek dogo-

vora o oblikovanju splošne porabe v občinah in mestu za leto
1980, s tem da bomo združevali sredstva za izvajanje skupnih
nalog v znesku din 38,613.000, oziroma !6,66% od vseh
tekočih prihodkov zmanjšanih za izločene prihodke za inter-
vencije v gospodarstvu. S tem je sprejeta varianta 115. člena
dogovora.

Predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti so-
glasno sprejeli. •

K 7. točki dnevnega reda:

OSNUTEK ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O KOMU-
NALNIH TAKSAH

Uvodno obrazložitev k tej točki je podal tov. LAVRENČIČ
Srečko, načelnik davčne uprave in član IS

O tej točki je razpravljal odbor za finance in proračun, ki
nanj nima propomb.

Pismeno propombo je posredovala delegacija KS Milan
Majcen.

V razpravi sta sodelovala:
tov. KOSI Ivan, delegat delegacija KS Milan Majcen
tov. LAVRENČIČ Srečko, načelnik davčne uprave in član KS
Po končani razpravi je predsednica predlagala v sprejerh

naslednji

SKLEP:
Sprejme se osnutek odloka o spremembah odloka o komu-

nalnih taksah, s tem da se pripombe posredujejo predlagate-
Iju.

Delegati zbora so predlagani sklep soglasno sprejeli.

K. 8. točki dnevnega reda:

SAMOPRISPEVEK V LJUBLJANI
-ZAKLJUČNI RAČUN UO SKLADA I. SAMOPRISPEVKA
- URESNIČEVANJE SAMOPRISPEVKA II.
Uvodno obrazložitev k tej točki je podal tov. BRUMEN Ivan,

predstavnik UO sklada za gradnjo OŠ in VVZ.
O tej točki je razpravljal:
- Odbor za finance in proračun:
a) Odbor se strinja s predlogom IS cbčine, da se presežek,

izkazan v ZR samoprispevka I uporabi v višini 10 milijonov za
pripravo samoprispevka II in 40 milijonov za pokritje deficita
drugega samoprispevka, s tem da se upošteva za dodatno
gradnjo 6 učilnic v šoli Dravlje din 5.800.000, ker je ostalih
3.000.000 že zagotovilo proračun občine.

b) Odbor sprejema predloženo informacijo na znanje.
- Odborza urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospo-

darstvo:
a) Odbor soglaša s predlaganimi sklepi k zaključnemu ra-

čunu sklada samoprispevka I.
b) Informacija o uresničevanju samoprispevka II. se sprejme

na znanje.
- Odbor za družbenoekonomski razvoj:
a) Odbor soglaša s predlogom IS, da se višek, ki je v

zaključnem računu izkazan v višini okoli 50,000.000 din delno
uporabi za priprave na samoprispevek III., delno za kritje
i2kazanega primanjkljaja, ki bo nastal pri^ izvajanju del po
programu samoprispevka II.

b) Odbor sprejema informacijo o uresničevanju samopri-
spevka II na znanje. Pripominja pa, da so planirani prthodki
sorazmerno skromno ocertjeni in če ne bodo nastopile večje
podražitve, bi mogli pričakovati, da bo primanjkljaj le neko-
iiko manjši.

Pismeno pripombo so posredovale delegacije KS Koseze,
KS Hinko Smrekar in KS Litostroj.

O tej točki dnevnega reda so razpravljali
tov. Kosi Ivo, delegat delegacije KS Milan Majcen

. tov. Martinšek Anton, delegat delegacije KS Hinko Smrekar
tov. Košir Vladimir, predstavnik komiteja za družbene de-

javnosti
tov. Tominšek Anka, delegatka delegacije KS šentvid
Po končani razpravi je predsednica predlagala zboru v

sprejem naslednje

SKLEPE:
1. Skupščina občine Ljubljana-Šiška kotsoustavnoviteljica

sklada Ijubljanskih občin za gradnjo OŠ, in VVZ potrjuje zak-
Ijučni račun sklada Ijubljanskih občin za gradnjo OŠ in VVZ za
leto 1979 in zaključni račun navedenega sklada za obdobje
1972-1979 z zaključnim poročilom.

2. Ukine se sklad Ijubljanskih občin za gradnjo osnovnih
šol in vzgojno varstvenih zavodov.

3. Razrešijo se člani upravnega odbora sklada Ijubljanskih
občin za gradnjo OŠ in VVZ in člani odbora za družbeni
nadzor, ki so bili v letu 1979 delegirani v oba organa sklada s
strani skupščine občine Ljubljana-Šiška.

4. Saldo sklada Ijubljanskih občin za gradnjo OŠ in VVZ v
višini 50.253.440,15 naj se nameni:

- v dogovorjeni višini za strokovno pripravo srednjeroč-
nega programa za obdobje 1981-1935, v katerem bo potekala
nadaljnja graditev objektov družbenega standarda v Ljubljani,

- ostala sredstva salda sklada Ijubljanskih občin pa naj se
prenesejo na skupnost samoprispevka II za realizacijo dru-



gega enotnega programa Ljubljane, ki se financira iz samo-
prispevka II, pri čemer naj se \z teh sredstev zagotovi tudi del v
znesku 5.686.464.- din za izgradnjo 6 dodatnih učilnic vOŠv
KS Dravlje.

5. Skupščina občine Ljubljana-Šiška soglaša z informacijo
o izgradnji objektov družbenega standarda po programu II.
samoprispevka.

Delegati so predlagane sklepe soglasno potrdili.
Predsednica zbora tov. Letnar Maruška se je na koncu

zahvalila za neumorno in požrtvovalno delo pri sprovajanju
samoprispevka I in II tovarišu Košir Vladimirju, tcv. Brumen
Ivanu - predsedniku upravnega odbora sklada OŠ in VVZ ter
vsem članom tega upravnega odbora.

K 10. točki dnevnega reda: ' •

PROGRAM OPRAVLJANJA KOLEKTIVNIH STORITEV ZA
VZDRŽEVANJE IN OBNAVLJANJE KOLEKTIVNIH OBJEKTOV
IN NAPRAV SKUPNE RABE NA OBMOČJU LJUBLJANSKIH
OBČIN ZA LETO 1980

Uvodno obrazložitev je podal tov. FLORJANČIČ Franc,
predsednik IO Komunalne skupnosti.

O tej točki je razpravljal:
- Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospo-

darstvo: na program vzdrževanja kolektivne komunalne po-
rabe odbor nima pripomb, v kolikor so ti programi med
občinami usklajeni. Iz gradiva pa ni razvidno, kakšni so pora-
sti nasproti preteklemu letu, zato ni prepričan, če so ti pro-
grami usklajeni ž resolucijskimi načeli za leto 1980. Odbor
priporoča, da se za taka in podobna gradiva zagotovi poroče-
valca, ki je s problemom bolj podrobno seznanjen.

- Odbor za družbenoekonomski razvoj:
Odbor soglaša s predloženim programom vzdrževanja ko-

lektivne komunale. Ker pa je iz programa razvidno, da bodo
sredstva za te namene porastla (v primerjavi z letom 1979) kar
za 32%, je treba ugotoviti, ali je program usklajen s stabiliza-
cijskimi ukrepi in resolucijskimi načeli.

Pismene pripombe so posredovale delegacija KS Milan
Majcen, KS Šentvid, KS Zg. Šiška in KS Stanežiče-Medno.

V razpravi so sodelovali:
tov. Tominšek Anka, delegatka delegacije KS Šentvid
tov. Miiller Henrik, delegat delegacije KS Ljubo Šercer
tov. Vrhovec ing. Ludvik, delegat delegacije KS Zgornja

Šiška
tov. Nuša Bole, delegatka delegacije KS Komandant Stane
tov. Florjančič Franc, predstavnik samoupravne komunalne

skupnosti
Predsednica zbora je po končani razpravi predlagala v

sprejem naslednji

SKLEP:
Skupščina občine Ljubljana-Šiška daje soglasje k pro-

gramu opravljanja kolektivnih storitev za vzdrževanje in ob-
navljanje kolektivnih objektov in naprav skupne rabe na ob-
močju Ijubljanskih občin za leto 1980, s pripombami, ki so bile
podane na zboru, s tem da samoupravna komunalna skup-
nost vnese v program stabilizacijske ukrepe v skladu z obsto-
ječo zakonodajo.

Predlagani sklep so delegati zbora soglasno sprejeli.

K 11. točki dnevnega reda:

SKLEP O UVEDBI POSTOPKA ZA SPREMEMBE IN DOPOL-
NITVE STATUTA MESTA LJUBLJANE

Predsednica je delegate seznanila, da je o tej točki razprav-
Ijala statutarna komisija, ki predlaga zborom skupščine ob-
čine Ljubljana-Šiška, da k sklepu o uvedbi postopka za spre-
membo in dopolnitev statuta skupščine mesta Ljubljane,
poda soglasje.

Odbor za družbenopolitični sistem podpira sklep o uvedbi
postopka za spremembe in dopolnitve statuta mesta Ljub-
Ijane. Člani so menili, da je potrebno v statutu mesta Ljubljane
bolje razmejiti pristojnosti med mestom in občinami, ker
sedaj to ni jasno opredeljeno.

Pismenih pripomb delegacije KS niso posredovale.

Ker ni bilo razprave je predsednica predlagala v sprejem
naslednji

SKLEP:
Skupščina občine Ljubljana-Šiška daje soglasje ksklepu o

uvedbi postopka za spremembe in dopolnitve statuta mesta
Ljubljane.

Predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skupnosti so-
glasno sprejeli.

K 12. točki dnevnega reda:

PREDLOG PROGRAMA ZBOROV IN ODBOROV SKUP-
ŠČINE OBČINE LJUBLJANA-ŠIŠKA

O tej točki dnevnega reda so razpravljali:
- Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospo-

darstvo:
Odbor ugotavlja, da njegove prip'ombe na program dela

zborov in odborov skupščine niso bile upoštevane, niti ni
obrazložitve zakaj ne. Ponovno predlaga, da se vsaj trome-
sečno opredelijo obravnave o urbanistični dokumentaciji in
naj se zato točka preloži na naslednjo sejo skupščine.

- Odbor za finance in proračun:
Odbor ugotavlja, da v predlogu dela zborov in odborov

skupščine občine niso bile upoštevane njegove pripombe,
čeprav meni, da bi se le-te lahko upoštevale, da bi s tem
dosegli večjo enotnost glede pristojnosti posameznih odbo-
rov.

- Odbor za družbenoekonomski razvoj:
Odbor soglaša s predloženim programom dela zborov in

odborov skupščine občine Ljubljana-Šiška priporoča pa, da
se program razširi z razpravo o ukrepih in aktivnostih, ki so v
prizadevanjih za gospodarsko stabilizacijo, zlasti na področju .
zunanjetrgovinske menjave, likvidnosti gospodarstva in giba- .
nju osebnih dohodkov. Tako gradivo naj bi pripravil izvršni
svet. (

- Odbor za družbenopolitični sistem, ki ni imel pripomb.
- Izvršni svet:
Izvršni svet je predlog programa dela skupščine za leto

1980 obravnaval na 116. seji dne 26. 2. 1980 ter se ob tem
seznanil z nekaterimi pripombami \z razprave, predvsem s
stališčem skupščinskega odboraza urbanizem, stanovanjsko
in komunalno gospodarstvo, da se vsaj tromesečno oprede-
lijo obravnave urbanistične dokumentacije, kar pomeni, da je
potrebno konkretno opredeliti razpravo in sprejemanje na
skupščini za posamezni urbanistični dokument v obsegu
izvedbe plana urbanistične dokumentacije za leto 1980, kot je
bil sprejet s Smernicami za uresničevanje politike družbenega

/• plana občine Ljubljana Šiška za obdobje 1976-1980 v letu
1980. V dosedanjem predlogu programa se je predvidevala le
strnjena točka s področja urbanističnega planiranja, in sicer
kot »problemi prostorskega plana«. Izvršni svet soglaša s
stališčem skupščinskega odbora in predlaga, da se v pred-
logu programa naloga »problemi prostorskega plana« nado-
mesti z naslednjimi nalogami po posameznih tromesečjih:

II. tromesečje:

- SS 108/1 - Šentvid II (prva faza - zazidalni preizkus)

• \

III. tromesečje:

- ŠS 11 - Staftežiče - izločeno območje Dvor - zazidalni
načrt

- šS 11 - Stanežiče - nova soseska - I. faza dispoz. načrt
celote

- ŠS 107 Poljane - zazidalni načrt
- ŠS 109/1, 2, 3 Gunclje - zazidalni načrt
- ŠS 111/1, 2, 3 Vižmarje pod klancem - zazidalni načrt
- MeS 7 A Medvode-Preska - zazidalni načrt
- ŠP 2, ŠM industrijska cona - zazidalni načrt
- ŠP 3 IC Iskra, IMP - zazidalni načrt
- ŠP 8 - otok Agrostroj, SKIP, IMP - zazidalni načrt
- Polhograjski Dolomiti - I. faza: ambientalne oblikovalske

osnovne novelacije urbanističnega načrta



IV. tromesečje: 7 •; • ', • ; •"
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- ŠS 1/1 Urban-zazidalni načrt ,
- ŠS 4/2 Na Jami - zazidalni načrt
- ŠS 107/1 Šentvid - I. novelacija - zazidalni načrt
- ŠO 6, Šl 6 II. faza-zazidalni načrt
- ŠS 110/1, 2, 3 Vižmarje pod klancem -zazidalni načrt
- ŠS 112, 2, 3 Vižmarje-Brod - zazidalni načrt :

- MeS 5 Metivode - Goričane - zazidalni načrt
- MeS 14 Medvode - Svetje -zazidalni načrt - ,
- MeS 19 Medvode - Verje-zazidalni načrt
- TŠG 201/4-Tacen-center - zazidalni načrt
- TŠG 201/5 Tacen - zazidalni načrt :
- TŠG 202/1 c Gameljne-zazidalni načrt . • .
- TŠG 202/1 a Gameljne - zazidalni načrt '
- TŠG 202/4a Gameljne - zazidalni načrt
- Šl 2, ŠS 103 Litostroj - zazidalni načrt
Poleg gornjih sprememb je izvršni svet ob pregledu realiza-

cije prvega tromesečja ugotovil, da si je preobširno začrtal
naloge, ki naj bi jih v tem tromesečju realiziral kot predlaga-
telj, zato predlaga, da se v 2. tromesečje vključijo naslednje
naloge:

- Osnutek dogovora o temeljih družbenega plana občine
Ljubljana Šiška 1981-1985

- gospodarstvo,
- kmetijstvo in gozdarstvo \
- Osnutek družbenega plana občine Ljubljana šiška za

obdobje 1981-1985
- Poročilo o delu upravnih organov za leto 1979
- Program dela upravnih organov za leto 1980
- Osnutek odloka o upravnih organih
- Obravnava problematike izvajanja osnovnega zdravstvi.

nega varstva na območju občine Ljubljana Šiška-dopolnilna
informacija SIS za zdravstvo občine Ljubljana Šiška.

V prvem tromesečju pa so bile realizirane naslednje naloge,
ki dosedaj niso bile vključene v program:

- Osnutek in predlog odloka o ureditvi nekaterih vprašanj s
področja gospodarskih dejavnosti \z obrtnega zakona v ob-
čini Ljubljana Šiška,

- Osnutek in predlog odloka o spremembah odloka o ko-
munalnih taksah in

- Predlog odloka o spremembi odloka o prispevkih za
financiranje SIS na področju družbenih dejavnosti skupščine
občine Ljubljana Šiška za leto 1980.

Izvršni svet skladno s predlogi gornjih sprenrpmb predlaga
vključitev le-teh v program dela skupščine in tako spremenjen
program sprejme.

Pismeno pripombo je posredovala delegacija KS Koman-
dant Stane.

Ker ni bilo razprave, je predsedniga zbora predlagala v
sprejem naslednji

SKLEP:
Sprejme se pedlog programa zborov in odborov skupščine

občine Ljubljana-Šiška, z dopolnitvami izvršnega sveta in
pripombo delegacije KS Komandant Stane.

Tajnik družbenopolitičnega zbora
Živa ISAJLOVIČ I. r.

Predlagani sklep so delegati zbora soglasno sprejeli.

K 13. točki dnevnega reda:

OBRAVNAVA GRADIVA ZA SEJO SML 28/11-1980
Pismenih pripomb na gradivo za sejo skupščine mesta

nismo prejeli.
Delegati na sami seji niso imeli pripomb na gradivo za sejo *

SML.

Določitev delegatov:

1. PODBORŠEK Marjan, delegat delagacije KS Bukovica -
Šinkov turn

2. VRHOVEC ing. Ludvik, delegat delegacije KS Zgornja
Šiška

3. MAHNIČ Mateja, delegatka delegacije KS Zgornja Šiška
Delegati zbora krajevnih skupnosti so predlagane delegate

za sejo skupščine SML soglasno potrdili.

K 14. točki dnevnega reda:

KADROVSKE ZADEVE
Pismenih pripomb na to točko dnevnega reda nismo prejeli.
V razpravi je sodelovala tov. Tominšek Anka, delegatka

delegacije KS Šentvid.

Po končani razpravi je predsednica predlagala v sprejem
naslednja

SKLEPA:
1. Tovariš ROGINA Andrej, rojen, 22. 2. 1951, predsednik

skupne komisije podpisnic Samoupravnega sporazuma o šti-
pendiranju učencev in študentov v občini Ljubljana-Šiška,
stanujoč v Ljubljani, Bilečanska 5, se imenuje kot delegat
družbenopolitičnega skupnosti v zbor udeležencev Družbe-
nega dogovora o štipendijski politiki v SR Sloveniji.

2. Tovarišica FRANKO Nastja, rojena 6. 8.1954, dipl. pravnik
s pravosodnim izpitom, stanujoča v Ljubljani, Bratov Učakar
22, se imenuje za namestnico javnega tožilca Temeljnega
javnega tožilstva v Ljubljani.

Delegati zbora krajevnih skunosti so predlagana sklepa
soglasno sprejeli.

K 15. točki dnevnega reda:

PREDLOGI IN VPRAŠANJA DELEGATOV
Pismena delegatska vprašanja so posredovale naslednje

delegacije KS: KS Hinko Smrekar, KS Pirniče, KS Šentvid, KS
Koseze,.KS Litostroj, KS Podutik, KS Dravlje in KS Medvode.

Na sami seji pa ni bilo postavljeno nobeno delegatsko
vprašanje, zato je predsednica zaključila sejo ob 20.45 uri.

PREDSEDNICA
. • , • . . ZBORA KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Maruška LETNAR I. r.


